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Адрес AJZ & Associates Consulting 
7811 Slip Point Ave 
Las Vegas 89147

Страна Nevada

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
AJZ can provide on, or, off site consulting services to assist you in identifying your specific needs. AJZ can also provide you with the services you
require to help you resolve your problems. Or, assist in finding sources that will allow you to expand your business, increase sales, reduce costs,
improve quality, improve delivery and increase your customer satisfaction.

AJZ can analyze you business to help you determine the strengths and weaknesses of your organization. The analysis consists of completing a survey
of your business. The survey questions are centered around the following major business areas:

Business planning & project plans
Financial analysis & management assistance
Marketing & sales
Customer service
Quality control
Basic engineering & specifications
Feasibility studies
Operations & manufacturing
Packaging & handling
Warehouse & shipping

 

Company Profile of AJZ & Associates Consulting

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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